
زعفران

 نصب کنتورهای هوشمند 
در تهران آغاز شد 

مدیرعامل ش��رکت توزیع برق تهران بزرگ از 
آغاز نصب کنتورهای هوشمند برق در تهران خبر 
داد و گفت: نصب کنتور هوشمند آغاز شده و این 
کار به تدریج انجام می ش��ود. سیدمحمد هاشمی 
در گفت وگ��و با ایس��نا، افزود: زیرس��اخت نصب 
کنتورهای هوشمند در حال آماده سازی است و در 
مناطق فردوسی، سعادت آباد و چند منطقه دیگر 
نصب زیرساخت های لازم و کنتورهای هوشمند 
آغاز شده است. وی تصریح کرد: مشتریان عادی 
و مشتریان صنعتی دریافت کنتورهای هوشمند را 
آغاز کرده اند. به گزارش ایس��نا، نصب کنتورهای 
هوش��مند که از طریق آن مش��ترکان می توانند 
مصرف ب��رق خ��ود را به طور کام��ل و لحظه ای 
مدیریت کنند و از زمان پیک آگاهی کامل داشته 
باشند در کشور و پایتخت آغاز شده است. با نصب 
کنتورهای هوشمند مصرف برق به میزان بالایی 
مدیریت می شود و از سوی دیگر برق دزدی حذف 

شده و میزان تلفات برق کاهش می یابد. 

اقتصاد مقاومتی در هیچ دستگاه 
اقتصادی عملی نشده است

نایب رئیس ش��ورای مالیاتی کش��ور با اشاره به 
اینکه اقتصاد مقاومتی در هیچ دس��تگا  ه  اقتصادی 
عملی نشده اس��ت، گفت: آگاهی از اطلاعات مالی 
مردم سرک کشی نیست و دولت محذوریت را کنار 
بگذارد. فرهاد رهبر درباره اجرای سیاست های اقتصاد 
مقاومتی اظهار داشت: این سیاست ها از طرف مقام 
معظم رهبری ابلاغ شده اما تا به حال در دستگاهی 
از دس��تگاه های اقتصادی کش��ور عملیاتی نشده 
اس��ت، با این حال برخی دستگاه ها تصمیم دارند 
در این راستا گام بردارند. نایب رئیس شورای مالیاتی 
کشور افزود: اجرایی و عملی کردن این سیاست ها 
زمان  بر اس��ت اما مهم این بوده که جهت  گیری ها 
به سمت سیاس��ت های اقتصاد مقاومتی باشد که 
این جهت گیری در برخی دس��تگاه های اقتصادی 
مشاهده می شود. وی با بیان اینکه شورای راهبردی 
مالیاتی یک یا دو بار در سال تشکیل جلسه می دهد، 
درباره کاهش وابستگی به نفت و اینکه برنامه پنجم 
تاکید کرده پایه های مالیاتی توسعه یابد، گفت: اگر 
در ش��رایط رکود فشار مالیاتی را افزایش دهیم، به 
رکود دامن زده خواهد شد. به گفته این اقتصاد دان، 
دنیا برای حل مشکل رکود سیاست های انقباضی 
مالی برنامه ریزی می کند و بس��یاری از مس��ائل به 
یکدیگر مرتبط هستند. رئیس سابق دانشگاه تهران 
با اش��اره به اینکه بیش از 15 س��ال اس��ت تدوین 
طرح جامع مالیاتی در کش��ور ش��روع شده است، 
بیان داش��ت: به صورت عملیاتی 10 سال است این 
کار انجام می ش��ود و یک شرکت خارجی در حال 
تکمیل آن بوده و اکنون سازمان مالیاتی دغدغه اش 
اجرای این طرح جامع اس��ت تا بسیاری از رویه ها، 
تشخیص ها و وصول را اصلاح کند. وی ادامه داد: اگر 
بخواهیم طرح جامع مالیاتی به اجرا درآید گام اول 
آن شفاف سازی اطلاعات اقتصادی است که دولت 
باید محذوریت را کنار گذاشته و تصمیم بگیرد. رهبر 
تاکید کرد: اینکه گفته می شود نمی خواهیم به اموال 
و دارایی مردم سرک بکشیم یا اطلاعات اقتصادی 
افراد را بررس��ی کنیم، درست نیست زیرا سیستم 
مالیاتی دنیا همه چیز برایش ش��فاف اس��ت. نایب 
رئیس شورای مالیاتی کشور بابیان اینکه اطلاعات 
اقتصادی مردم برای امور حاکمیتی و شخصی نباید 
یکسان تصور شود، تصریح کرد: سازمان امور مالیاتی 
باید به صورت شفاف اطلاعات اقتصادی همه را بداند. 
وی با طرح این س��وال که چ��را می گوییم اقتصاد 
زیرزمینی و قاچاق بد اس��ت، گفت: اگر قاچاقچی 
درآمد نامش��روع داشت، نباید به حساب و اموال او 
س��رک کشید؟ و ببینیم این درآمد را از کجا آورده 
اس��ت؟ اگر به این موضوع اعتقاد داریم، پس نباید 

مالیات بگیریم. 

قانون کار نیازمند بازنویسی است
رئیس کانون کارفرمایان اس��تان مازندران با 
بیان اینکه قانون کار فعلی نیاز به بازنویسی مجدد 
همراه با پیش بینی مس��ائل آتی دارد، گفت: آمار 
دولت مبنی بر اضافه شدن اشتغال با تردید مواجه 
است. حمزه درواری در گفت وگو با فارس، با اشاره 
به مسائل مطرح شده درباره اصلاح قانون کار اظهار 
داش��ت: قانون کار نیاز به بازنویسی مجدد دارد و 
اص��لاح چند ماده خاص از این قانون به هیچ وجه 
جوابگوی رفع مسائل تولید و اشتغال نیست. رئیس 
کانون کارفرمایان اس��تان مازندران تصریح کرد: 
قانون کار نیاز به بازنویسی مجدد با درنظر گرفتن 
ش��رایط مکانی و زمان��ی و همچنین پیش بینی 
مسائل آتی کش��ور دارد تا نیاز به تغییرات مکرر 
نداشته باش��د. وی گفت: قانون کار باید بازخوانی 
شود و بسیاری از مسائل به آیین نامه ها ارجاع داده 
ش��ود تا از طریق س��ه جانبه گرایی مشکلات حل 
شود. درواری درباره آمار دولت درباره ایجاد اشتغال 
در سال جاری گفت: آمار ارائه شده مبنی بر اضافه 
شدن اشتغال از سوی دولت با تردید مواجه است 
و به نظر می آید دولت باید نگران تثبیت اش��تغال 
موجود باشد البته تلاش هایی در این زمینه انجام 

شده اما هنوز به طور کامل محقق نشده است. 

کاهش 20 درصدی صادرات زعفران

در 7 ماه��ه س��ال جاری ص��ادرات زعف��ران 
در بس��ته های 10 ت��ا 30 گرم��ی آم��اده ب��رای 
خرده فروشی نسبت به مدت مشابه سال گذشته 
حدود 20 درصد کاهش یافته اس��ت.  به گزارش 
ایسنا، در 7 ماه سال جاری 7/4میلیون دلار زعفران 
به کشورهای متقاضی این محصول صادر شده که 
ح��دود 0/27 درصد از ارزش کل ص��ادرات را در 
بر می گیرد. به این ترتیب قیمت هر کیلو زعفران 
صادراتی برابر 1447/1 دلار برآورد شده است و بر 
همین اساس قیمت هر گرم از این زعفران برابر با 
1/4 دلار می شود که با توجه به نرخ دلار هر گرم 
زعفران به کشورهای دریافت کننده حدود 4600 
تومان عرضه می شود. در مدت مشابه سال گذشته 
نیز 2/9 میلیون دلار زعفران به کشورهای خارجی 
صادر شده بود که به این ترتیب صادرات زعفران 
در سال جاری نس��بت به سال گذشته حدود 20 

درصد کاهش یافته است. 

قیمت خرید تضمینی گندم 
تا ۱200 تومان قابل بازنگری است

عضو کمیس��یون کشاورزی مجلس گفت: از 
نظر کمیسیون کشاورزی قیمت خرید تضمینی 
گن��دم ت��ا 1200 توم��ان قابل بازنگری اس��ت. 
نیازی در گفت وگو با تسنیم درباره قیمت خرید 
تضمینی گندم اظهار ک��رد: پیش از این قیمت 
خرید تضمین��ی گندم 740 توم��ان بود که در 
ح��ال حاضر این قیمت به 1155 تومان افزایش 
یافته اس��ت؛ البته از نظر کمیس��یون کشاورزی 
قیمت خرید تضمینی گندم تا 1200 تومان قابل 
بازنگری اس��ت. نماینده مردم بابل در مجلس با 
اش��اره به اینکه ایران کش��ور کم آبی است و این 
ش��رایط امروز تشدید شده است، گفت: می توان 
با فرهنگ س��ازی مناس��ب و مدیریت مصرف و 
بهینه سازی مصرف در بخش های مختلف، کمبود 
آب را مدیریت کرد. وی با اعلام اینکه در روزهای 
گذشته کمیسیون کشاورزی مجلس با وزیر نیرو 
جلسه ای داشت تا سند جامع آب کشور تدوین 
و به مجلس ارائه شود، گفت: امید است در برنامه 
ششم توسعه کشور توجه لازم به آب و مصرف آن 
وجود داشته باشد.این عضو کمیسیون کشاورزی 
مجلس تأکید کرد: همچنین باید زیرساخت های 
کش��اورزی تغییر کرده و به روزرسانی شود. باید 
در ش��هرها برنامه تصفیه آب و جمع آوری آب و 

فاضلاب در دستور کار قرار گیرد.

بورس ارز ایجاد مي شود
رئیس س��ازمان بورس از احتم��ال راه اندازي 
ب��ورس ارز در آین��ده اي نزدیک خبر داد و گفت: 
در صورت موافقت بانک مرکزي در کمتر از یک 
هفته ب��ورس ارز مي تواند فعالیت خ��ود را آغاز 
کند. عل��ي صالح آبادي گفت: نشس��تي با بانک 
مرکزي و شرکت س��پرده گذاري براي راه اندازي 
بازار ارز برگزار و بررس��ي هاي لازم انجام شد. وي 
افزود: در حال حاض��ر راه اندازي بازار فیزیکي ارز 
مد نظر اس��ت و راه اندازي قرارداد آتي ارز مطرح 
نیست. صالح آبادي، رئیس سازمان بورس گفت: 
نرم افزارهاي لازم براي راه ان��دازي بازار ارز فراهم 

شده است.

ال 90 و 206 اتومات کمیاب شد 
رئیس اتحادیه نمایشگاهداران خودرو گفت: 
خودروهای 206 اتومات و L90 در بازار بس��یار 
کمیاب ش��ده است. غلامحس��ین قاسمیان در 
گفت وگو با باشگاه خبرنگاران،  درباره وضعیت بازار 
خودرو اظهار داش��ت: هم اکنون در بازار سکوتی 
ناش��ی از عدم خرید و فروش حاکم شده است. 
رئیس اتحادیه نمایش��گاهداران خودروی تهران 
با بیان اینکه قیمت ها نس��بت ب��ه درآمد مردم 
بالاست، افزود: قیمت ها تقریبا ثابت بوده و تغییر 
آنچنانی در این حوزه رخ نداده اس��ت. وی درباره 
دلالی در بازار نیز تصریح کرد: به دلیل راکد بودن 
بازار، نمی ت��وان در رابطه با دلالی اظهارنظر کرد 
چراکه بشدت خرید و فروش کاهش یافته است. 
قاسمیان همچنین اظهار داشت: خودروهای 206 

اتومات و L90 در بازار بسیار کمیاب شده است.

کنتور

3اقتصاد

گروه اقتصادی: واردات کالاهای چینی در حالی افزایش 
یافته که خبر می رسد کالاهای متروکه و غیراستاندارد 
چینی نیز براحتی وارد کشور می شود. رئیس اتاق ایران 
و چی��ن با گلایه از ورود کالاهای متروکه  به بازار داخل 
گفت: کالاهایی که اس��تاندارد تایید نمی کند به جای 
بازگردانده ش��دن به کش��ور مبدأ در گم��رک مانده و 

براحتی وارد بازار داخل می شوند. 
به گزارش میزان، اسدالله عسگراولادی در نشست 
بررس��ی کیفی��ت اس��تاندارد کالاهای چین��ی گفت: 
کالاهایی که استاندارد تایید نمی کند باید به کشور مبدأ 
بازگردانده شود اما اتفاقی که در کشور می افتد این است 
که این کالاها چند ماه متروکه ش��ده و توس��ط برخی 

سازمان ها و ارگان ها به حراج گذاشته می شود.
عس��گراولادی با گلایه از این موضوع افزود: چطور 
کالاهایی که غیرمجاز واقعی هستند از طریق کانال های 

دیگر وارد کشور شده و به مصرف داخل می رسد؟
به گفت��ه وی، اگر قرار اس��ت کالایی با قصد عمد 
واردکننده، وارد کشور شود و سپس متروکه شده و در 
حراج متروکه ای وارد بازار داخل شود پس تمام زحمات 

واردکنندگان هدر می رود و ضرر می کنند.
وی با بی��ان اینکه در بین یکهزار و صد قلم کالای 
صادراتی فقط 5 قلم کالا مجوز استاندارد دارند، تاکید 
کرد: از سازمان استاندارد درخواست داریم به طور موقت 
تمام صادرکنندگان برندهای مشهور و صادرکنندگان 
نمونه با تعهد خودش��ان از لیس��ت کالاه��ای اجباری 
حذف شوند. زیرا تحریم ها باعث شده هر کالایی که مهر 

استاندارد دارد را نتوانیم بفروشیم.
افزایش اشتغال برای کارگران چینی! ■

غیر از موضوع واردات کالاهای بنجل چینی، اصل 
افزای��ش واردات از چین نیز یکی از مباحث قابل تامل 
است. آمارها نشان می دهد در 7 ماهه نخست سال جاری 
واردات از چین بیش از 48 درصد از لحاظ وزنی و بیش 
از 54 درصد از لحاظ ارزش افزایش یافته است. این در 
حالی است که حسن روحانی در نخستین روزهای آذر 
92 در گزارش 100 روزه عملکرد دولت یازدهم با اشاره 
به آمار واردات بی رویه از چین در سال های گذشته گفته 
بود: »در سال های اخیر، شغل زیاد درست کردیم، منتها 
برای چینی ها و کره جنوبی مرتب شغل اضافه کردیم«.

روحانی در آن زمان تاکید کرد: »نمی خواهم بگویم همه 
مش��کلات اقتصادی مان مربوط به تحریم است. عمدتا 
مرب��وط به بی تدبیری بود. درس��ت وقتی می رفتیم به 
سمت تحریم و دولت می گفت تحریم کاغذپاره ای بیش 
نیس��ت، دولت وابستگی اش به خارج را بیشتر می کرد. 
قبل از سال 84 ما وارداتمان حدود 38 میلیارد بوده که 
در سال 90 به 75 میلیارد رسیده است«. او در آن روزها 
با انتقاد از دولت سابق، اقتصاد ایران را اینگونه توصیف 
کرد: »شما می دانید در سال قبل از 84، واردات کشور 

حدود 38 میلیارد دلار بود ولی بعد به کجا رس��ید؟ در 
س��ال 90 به 75 میلیارد دلار رسید. می بینید وقتی با 
دنیا در حال مبارزه هستید باید به خودتان و داخل تکیه 
کنید، با شعار که نمی شود مقابله کرد، باید تدبیر کنیم 
و در برابر زورگویی ها بایس��تیم. اولین راهش این است 
که به خودمان متکی شویم و واردات را کم کنیم، اینکه 
مقام معظم رهبری بر اقتصاد مقاومتی بارها و بارها تاکید 
کردند، به همین دلیل است که کشوری که می خواهد 
بایس��تد، باید روی پای خودش بایس��تد، نه اینکه به 
دیگران بیشتر تکیه کند«. حال بیش از یک سال از عمر 
دولت یازدهم گذشته و این دولت بارها بر لزوم تقویت 
صادرات، کاهش واردات و حمایت از تولید و ایجاد شغل 
برای بیکاران تاکید کرده اما تاکنون هیچ گام موثری در 

این زمینه برنداشته است. در مدت یک ساله عمر دولت 
یازدهم واردات از چین 122درصد افزایش یافته است. 
همچنین طی 6 ماه نخس��ت امس��ال واردات از کشور 
چین به 9 /5 میلیارد دلار رس��ید که نس��بت به مدت 
مش��ابه سال گذشته 61 درصد رشد نشان می دهد. در 
نیمه اول سال گذشته 3/6 میلیارد دلار کالا از چین وارد 
کشور شده بود که آمار گمرک از افزایش 2/3 میلیارد 
دلاری واردات از ای��ن کش��ور در س��ال جاری حکایت 
دارد. از لحاظ وزنی نیز واردات از کش��ور چین در نیمه 
نخست امسال 53 درصد افزایش یافته است. طبق آمار 
گمرک، چینی ها بیش از یک پنجم کل واردات ایران در 
نیمه نخست امس��ال را از لحاظ ارزش دلاری به خود 
اختصاص داده اند. حال دولت یازدهم باید پاس��خ دهد 

آیا واقعا در این مدت به جای ایجاد شغل برای کارگران 
ایرانی برای کارگران چینی زمینه بهبود کار فراهم کرده 
است. چه اتفاقی افتاده که با وجود وعده های مکرر دولت 
نتوانسته هنوز در زمینه ایجاد شغل و حمایت از تولید 
گام اساسی بردارد؛ مگر نه اینکه براساس سیاست های 
اقتص��اد مقاومتی دولت باید زمینه های وابس��تگی به 
واردات را کاه��ش دهد و به توس��عه صادرات کالاهای 

تولید داخل بپردازد؟
تراز تجاری ایران منفی است ■

ولی الله افخمی راد، رئیس س��ازمان توسعه تجارت 
ایران درباره حجم صادرات غیرنفتی در 6 ماه اول امسال، 
گف��ت: آمار 6 ماهه حکایت از رش��د 20 درصدی دارد 
چراکه صادرات غیرنفت��ی در این مدت 23/2 میلیارد 
دلار ش��د که این میزان بدون میعان��ات گازی، 16/7 
میلیارد دلار بوده که نسبت به 6 ماه نخست پارسال 10 
درصد رشد داشته است. وی تصریح کرد: بالاترین میزان 
صادرات به کشور چین به میزان 4/6 میلیارد دلار، عراق 
2/8 میلیارد دلار، امارات 1/9 میلیارد دلار، افغانس��تان 
1/2 میلیارد دلار و هند 1/1 میلیارد دلار بوده است و در 
مجموع 70 درصد صادرات به این 5 کشور بوده است. 
افخم��ی راد درباره واردات هم گف��ت: 26 میلیارد دلار 
واردات با رش��د حدود 30 درصدی از 5 کشور امارات، 
چین، هند، کره و ترکیه صورت گرفته که به میزان 6/5 
میلیارد دلار از کش��ور امارات، حدود 6 میلیارد دلار از 
کشور چین، 2 میلیارد دلار از کشور هند، 1/9 میلیارد 
دلار از کره و 1/9 میلیارد دلار از کش��ور ترکیه واردات 

انجام شده است.

اشتغال کارگران چینی باز هم افزایش یافت

واردات کالاهای بنجل و متروک!
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کار

وزی��ر نی��رو از آمادگ��ی جمهوری 
اسلامی ایران برای افزایش صادرات 
ب��رق به عراق خبر داد.  چیت چیان در بغداد با اش��اره 

به همکاری های وس��یع 2کشور 
در حوزه ه��ای مختلف از جمله 
صنعت ب��رق گفت: در چارچوب 
تفاهم های صورت گرفته ظرفیت 
انتق��ال برق ب��ه ع��راق 1490 
مگاوات تعریف ش��ده است و در 

ص��ورت تفاهم های لازم، آمادگی داری��م صادرات برق 
ب��ه این کش��ور را افزایش دهیم. میزان ص��ادرات برق 
ای��ران به عراق روزانه  1300 مگاوات به ارزش س��الانه 
حدود یک میلیارد دلار است که از 4 محور آبادان، اهواز، 
کرمانشاه و سر پل ذهاب صورت می گیرد. چیت چیان با 

اشاره به اینکه در بغداد با همتای عراقی خود محورهای 
مذاک��رات در ای��ران را پیگیری می کن��د، اضافه کرد: 
آمادگی داریم در زمینه صادرات برق، اجرای طرح های 
مختلف صنعت ب��رق در عراق و 
زمینه ه��ای گوناگونی که به نفع 
هر دو کشور باشد، همکاری های 
دو طرف هرچه بیش��تر توسعه 
یابد. قاس��م الفه��داوی، نزدیکی 
جغرافیایی، داشتن مرزطولانی و 
توانایی شرکت های ایرانی در حل مشکلات صنعت برق 
عراق و رفع نیاز شدید این کشور به برق را  از دلایل مهم 
برای علاقه مندی دو طرف به توسعه روابط فی مابین نام 
برد و گفت: روابط خوب 2 کشور امکان توافق و افزایش 

همکاری های دو طرف را فراهم می کند. 

جلسه ش��ورای مس��کن و حمل و 
نقل سه شنبه شب با حضور آخوندی 
وزیر راه و شهرسازی و معاونان وی و هاشمی استاندار 

تهران برگزار ش��د. ب��ه گزارش 
فارس، سه ش��نبه در جلسه ای 
که با حضور آخوندی و معاونان 
او  و هاش��می اس��تاندار تهران 
برگزار شد مسائل مهمی چون 
واحدهای مسکن مهر و حمل و 

نقل بحث و تبادل نظر!ش��د. بنابراین گزارش، در این 
جلس��ه که واحدی مدیرکل  راه و شهرس��ازی استان 
تهران گزارش��ی ارائه کرد مشخص ش��د که تنها در 
اس��تان تهران 60 هزار مسکن مهر منتظر تامین آب 
و برق هستند. ظاهرا در این جلسه ضرب الاجلی برای 

تامین خدمات زیربنایی واحدهای مسکن مهر تعیین 
ش��ده اس��ت که باید آن را به فال نیک گرفت. در این 
جلسه مشخص شد که در پرند و پردیس در مجموع 
40 هزار واحد مسکونی منتظر 
تامین آب و برق هس��تند و 20 
ه��زار واحد مس��کونی دیگر نیز 
در سایر شهرها منتظر خدمات 
زیربنای��ی هس��تند. بناب��ر این 
گزارش با وجودی که مسؤولان 
از آمادگی واحدهای مسکونی مهر به متقاضیان خبر 
می دهند اما بیش��تر متقاضیان از نبود زیرس��اخت ها 
گله مندند و خواهان رس��یدگی مس��ؤولان به تأمین 
آب، برق، گاز و نیازمندهایی چون مدرس��ه، مسجد  و 

فضای سبز هستند.

60 هزار مسکن مهر در استان تهران منتظر آب و برقآمادگی ایران برای افزایش صادرات برق به عراق
مسکنبرق

رئی��س س��ازمان ملی اس��تاندارد 
ایران با بیان اینک��ه اگر روش های 
تولید خمیر مرغ اصلاح ش��ود، امکان استفاده از آن در 

فرآورده های گوشتی خواهد بود، 
گفت: هم اکنون استفاده از خمیر 
مرغ با ماهیت فعلی ممنوع است. 
نی��ره پیروزبخ��ت در گفت وگو 
ب��ا تس��نیم درب��اره مذاک��رات 
فرآورده ه��ای  تولیدکنن��دگان 

گوشتی با مسؤولان مربوطه جهت مجاز شدن استفاده 
از خمیر مرغ در محصولات، اظهار داش��ت: خمیر مرغ 
ویژگی ه��ای خاص��ی دارد ک��ه اگر همی��ن ویژگی ها 
تغییری نکند اس��تفاده از آن در فرآورده های گوش��تی 
مجاز نیس��ت. وی با اشاره به اینکه اگر وزارت بهداشت 
و سازمان دامپزشکی و س��ازمان استاندارد به تفاهمی 
برس��ند که روش های تولید خمیر مرغ اصلاح ش��ود، 

امکان س��اماندهی در اس��تفاده از فرآورده های گوشتی 
خواه��د بود، افزود: اما هم اکن��ون خمیر مرغ با ماهیت 
فعلی که س��ازمان ملی استاندارد آن را شناسایی کرده 
مجاز به استفاده در فرآورده های 
گوشتی نیست. پیروزبخت اضافه 
ک��رد: متاس��فانه در برخی موارد 
بافت های غیرمجاز مرغ در تولید 
خمیر مرغ اس��تفاده شده است 
که ای��ن موضوع ب��ه هیچ عنوان 
برای سازمان استاندارد و وزارت بهداشت قابل پذیرش 
نیست. رئیس س��ازمان ملی استاندارد ضمن بیان این 
مطلب که در صورت س��اماندهی استفاده از خمیر مرغ 
در فرآورده های گوشتی احتمال لغو مجوز عدم استفاده 
از آن در فرآورده های گوشتی وجود دارد، گفت: احتمال 
بازنگری و تجدیدنظر در  مواردی که وزارت بهداشت و 
دامپزشکی یقین کنند مشکلی وجود ندارد، خواهد بود. 

محمدباقر نوبخت در حاشیه جلسه 
هی��ات دولت و در جمع خبرنگاران 
گفت: بودجه دس��تگاه های دولتی در هفته آینده به 
آنها ابلاغ می ش��ود و در پنجشنبه و هفته آینده من 
به عنوان حکم با وزیر و مسؤولان دستگاه های مربوطه 
جلسه می گذارم و برای 2 آذر، لایحه از سوی سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی به دولت تقدیم می شود تا در 
وقت قانونی لایحه به مجلس تقدیم شود. وی با ابراز 
تعجب بابت رد لایح��ه اصلاحیه قانون بودجه اظهار 
داشت: با آنکه کمیسیون برنامه و بودجه با فوریت به 
این لایحه رسیدگی کرد اما با کمال تعجب شاهد رد 

آن از سوی مجلس بودیم و حالا نیز این بحث به شکل 
طرح است که تبصره هایی از آن نیز با اصول 52 و 75 
قانون اساسی مشکل دارد و به نظر می رسد که شورای 
نگهبان آن را تایید نکند. معاون توس��عه مدیریت و 
نیروی انس��انی رئیس جمهور با اش��اره عدم تصویب 
لایحه خروج از رکود خاطرنشان کرد: با توجه به این 
مساله ما مجبوریم بر این اساس، تبصره های تکراری و 
تبصره های لایحه خروج از رکود را در لایحه 94 ارائه 

کنیم. لایحه بودجه 94 را هم در موعد مقرر و هم با 
روش عملیاتی تقدیم مجلس می کنیم. معاون نظارت 
راهبردی رئیس جمهور درباره یارانه اقشار کم درآمد نیز 
یادآور ش��د: ما از زمان ش��روع کار با مساله پرداخت 
نقدی یاران��ه روبه رو بودیم که اگر ما می خواس��تیم 
هدفمندی را از اول خودمان آغاز کنیم به شکل دیگر 
ش��روع می کردیم اما ما این پرداخ��ت نقدی را ادامه 
می دهیم و به دهک های کم درآمدها به شکل مضاعف 

پرداخت می ش��ود و همچنین بخش قابل توجهی از 
مناب��ع برای ارزان کردن دارو و خدمات بهداش��تی و 
تولی��د اختصاص یافته اس��ت. نوبخ��ت درباره طرح 
مس��کن مهر عنوان کرد: این طرح علاوه بر مشکلات 
زیربنایی و خدماتی که داشت، به نحو شایسته ای نیز 
خدمات رفاهی برای ساکنانش به همراه نداشت و برای 
این مساله در بودجه 94 پرداختن به کارهای زیربنایی 
و رفاهی بودجه اختصاص داده شده است. همچنین 
برای مسکن افراد کم درآمد و جوان تازه ازدواج کرده 
هم سقف تسهیلات مسکن به عنوان مسکن حمایتی 

تا 50 میلیون افزایش یافته است.

عضو ناظر ش��ورای پول و اعتبار با 
اشاره به مصوبه جلس��ه اخیر این 
شورا، گفت: تصویب شد کسانی که شمش طلا وارد 

می کنند، بدون اینکه تحویل ارز 
حاصل از آن را ضمانت بدهند 
یا مع��ادل ش��مش آن را وارد 
کنن��د، می توانند ب��ه صادرات 
 آن ه��م اقدام کنند. محمدرضا 
پورابراهیم��ی در گفت  وگ��و با 

فارس، با اشاره به جزئیات جلسه اخیر شورای پول و 
اعتبار، اظهارداشت: یکی از مصوبات جلسه شورا برای 
صنعت طلا بود زیرا مدتی است این صنعت از رونق 
افتاده است. وی افزود: تصویب شد کسانی که شمش 
ط��لا وارد می کنند، بدون اینکه تحویل ارز حاصل از 
آن را ضمانت بدهند یا معادل شمش آن را وارد کنند، 
می توانند به ص��ادرات آن هم اقدام کنند. عضو ناظر 

شورای پول و اعتبار گفت: پیش از این صادرات طلا 
منوط به این بود که صادرکننده ارز حاصل را به بانک 
مرکزی بفروشد یا تعهد دهد معادل آن را شمش طلا 
وارد کند؛ ای��ن مصوبه موجب 
رونق کس��ب و کار صنعت طلا 
خواهد شد و افراد با محدودیت و 
موانع کمتری می توانند فعالیت  
 کنند.  پورابراهیمی با اش��اره به 
مزای��ای اقتص��ادی این مصوبه 
افزود: اجرای این مصوبه، ایجاد ش��فافیت در صنعت 
طلا و ص��ادرات واردات آن و دریافت بهتر مالیات بر 
ارزش اف��زوده و تعرفه واردات ط��لا را در پی خواهد 
داش��ت. وی اظهارداشت: مباحث دیگری مطرح شد 
که به کمیسیون های شورای پول و اعتبار ارجاع شد. 
همچنین قرار ش��د در جلسه بعدی  موضوع کارمزد 

کارتخوان ها بررسی شود.

احتمال استفاده از خمیر مرغ در فرآورده های گوشتی

نوبخت: پرداخت یارانه نقدی ادامه می یابد

واردات طلا آسان شد!
صنایع غذایی
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طلا

واردات به تفکیک کشورهای طرف معامله طی هفت ماه نخست سال ۱۳9۳ 

کشور

هفت  ماه سال 92هفت ماه سال 93
درصد تغییرات نسبت به 

مدت مشابه سال قبل

ارزشوزنارزش)میلیون دلار(وزن )هزارتن(ارزش)میلیون دلار(وزن)هزارتن(

510573752778498483/7247/97امارات عربی متحده

303269792048452348/0954/29چین

77923631092214428/6710/22جمهوری کره

30632285190222818/430/19هند

197322331542203327/939/87ترکیه

995690356836830645/648/78سایر کشورها

2290630271161982427241/4224/72جمع کل

 قیمت های روز خودرو
قیمتخودرو

SE 131 20 میلیون و250 هزار تومانپراید سفید

24 میلیون و 250 هزار تومانتیبا سفید

43 میلیون و 500 هزار تومانال 90 سفید دو ایربک

LX 30میلیون و 300 هزار تومانسمند سفید

36 میلیون و 900 هزار تومانT5 سفید

206v8 37 میلیون و 700 هزار تومانپژو

33 میلیون و 400 هزار تومانرانا سفید

38 میلیون و 300 هزار تومانپرشیا سفید

36 میلیون و 900 هزار تومانسورن

32 میلیون و500 هزار توماننیسان دوگانه سوز

میلیون و800 هزار تومانلیفان X60 سفید

اقتصاد مقاومتی

گندم

بورس

خودرو


